

5 août 2019 / August 5, 2019

Nouvelles Pertinentes/*Relevant News*

ADEA's Annual Policy Dialogue Forum Highlights the Opportunity of Secondary Education in Africa to Prepare Youth for the Future of Work – ADEA

IOM Opens New Transit Center for Unaccompanied Migrant Children in Niamey - IOM

Mobiliser les parties prenantes africaines pour améliorer les résultats d'apprentissage - GPE

Voix du Sahel: Réponses judiciaires au terrorisme - OIF

Nouvelles du GRC4-AOC/*News from the RCG4-WCA*

Le Secrétariat du GRC4-AOC vous informe que la prochaine réunion plénière aura lieu le **25 septembre 2019 de 14h à 17h**, qui aura lieu au bureau de Sightsavers. Plus d'informations à venir.

Nous vous rappelons également de bien vouloir répondre au sondage (vf) envoyé par le PME avant le **3 septembre**.

*The RCG4-WCA Secretariat would also like to inform you that the next plenary meeting will take place on **September 25, 2019 from 14h to 17h** at the Sightsavers office. More information is coming soon.*

*We would like to remind you to please respond to the survey sent by the GPE before **September 3rd**.*

Événement à venir/*Upcoming Event*



L'expo **Innover éducation en Afrique 2019** sera organisée par l'**Union africaine** à Gaborone, Botswana, du 20 au 22 août. Les informations sur les événements parallèles sont renseignées ici. Pour plus d'information, veuillez contacter Mich-Seth Owusu à owusum@africa-union.org.

*The **Innovating Education in Africa Expo 2019** will be hosted by the **African Union** in Gaborone, Botswana from August 20-22. More information about side events can be found here. Inquiries may be made to Mich-Seth Owusu at owusum@africa-union.org.*

TICAD VII

Side Event

L'Union Africaine (l'UA), l'UNICEF et le Partenariat mondial pour l'éducation (PME) en collaboration avec le Réseau africain pour la petite enfance (AfECN), organisent conjointement un événement parallèle de haut niveau sur l'EPE au TICAD VII à Yokohama, au Japon le **28 août 2019**. Toute personne qui prévoit d'y envoyer sa réponse au [RSVP](#) avant **18h00 le 20 août 2019 (JST)**. Pour plus

**Early Childhood Education: A
Foundation for Human Capital
Development and Improving the
Wealth of Nations**

August 28, 2019, 3:30pm – 5:00pm
Yokohama Convention Centre
Exhibition Hall B07

d'informations, veuillez-vous référer au document ci-joint.

*The African Union (AU), UNICEF, the Global Partnership for Education (GPE), in collaboration with the African Early Childhood Network (AfECN), will co-host a high-level ECE side event at TICAD VII in Yokohama, Japan on **August 28th, 2019**. Anyone planning to attend should [RSVP](#) by **18h00 on August 20th, 2019 (JST)**. For more information, please refer to the document attached.*

Trouvez plus d'information sur la [plateforme GRC4-AOC](#) / *Find out more on the* [RCG4-WCA Platform](#)



[@EDAFRICA2030](#)



info@education2030-Africa.org



Education2030-africa.org